
Beantwoording vraag OP – n.a.v. oordeelvorming 11 april 2024 
 

 

Afgelopen week in de oordeel vormende vergadering d.d.11-4-'24 leek het erop dat de wethouder 

over agenda punt 7 leek te zeggen dat de container een "nood" oplossing was en dat men aan het 

werken is in die zelfde wijk naar een blijvende locatie ter vervanging van "Interval ". Wij willen meer 

weten over dit, desnoods in een geheime vergadering omdat dit mogelijk info. zal zijn welk nog niet 

naar buiten kan en mag komen 

 

 

Beantwoording  

We kunnen melden dat hier in de komende 5 jaar geen sprake van zal zijn. Mocht dit aan de orde 

komen dan zal dit zijn bij de ontwikkeling van Kraaihoek fase 2. 


